
 

 

Beantwoording vragen voorafgaand aan de raadscommissie 

 

Nummer DOC-19-209916 

Zaaknummer Z-18-046220 

Naam commissielid I. Dudink 

Fractie PW2010 

Onderwerp Commissievragen PW2010 raadscie. 12-12 agendapunt 9.4 

Definitief aangaan dienstverleningsovereenkomsten (DVO's) 

met HVC 

Datum waarop de vraag is gesteld 10 december 2019 

Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur, voorafgaand aan de raadscommissie. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Inleiding 

D66 heeft antwoord gekregen op de vraag om een overzicht te krijgen van de tarievenontwikkeling. 

Naar aanleiding van dit overzicht heeft PW2010 de volgende vragen: 

1.  Als je de korting berekent voor meerpersoonshuishoudens en de 

eenpersoonshuishoudens en daarna de nieuwe tarieven ziet, lijken de kosten 

eenpersoonshuishoudens wel méér op àlle onderdelen te zijn gestegen.  Ik laat het 

hieronder in een rekensom zien: 

meerpersoonshuishoudens                   eenpersoonshuishoudens 

oude tarief  312     232 

korting     29       22 

   283      210 

nieuwe tarief   292     220 

  zou zijn:   283     210 

hogere verwerkingskosten:     9                  10  

 

Dus de eenpersoonshuishoudens betalen  € 1,- méér aan de hogere verwerkingskosten 

per voordeur 

Maar in het overzicht is ook te zien:     

€ 1,- méér aan kosten en belasting per voordeur  

en krijgen ook nog eens minder kwijtschelding per voordeur. 

(de tweepersoonshuishoudens 25% minder, de eenpersoonshuishoudens 43,75% minder!) 

Als je bedenkt dat de tweepersoonshuishoudens vaker een grotere Kliko hebben, omdat 

ze vaak meer afval hebben . En dat bovendien eenpersoonshuishoudens ook veel kunnen 

bestaan uit senioren , soms met alleen AOW of jonge starters, soms  jongeren met een 

Wajong uitkering, dan lijkt ons deze tariefsverhoging vreemd over de gebruikers van de 

HVC diensten verdeeld. En dit gebeurt juist ten nadele van de minst draagkrachtigen in 

de samenleving. Daarom willen we weten wat de onderbouwing is voor deze vorm van 

doorberekening. 



 

 

 

 

antwoord   

2. Kunnen wij als gemeenten ook andere gemeenten oproepen om dit samen aan te 

kaarten, om op te komen voor de eenpersoonshuishoudens? Om zo nog tot andere 

tariefopbouw te komen? 

Antwoord  


